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Készült: Nyírbogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. november 29-i 
közmeghallgatásáról

Jelen vannak:
Balogh Tibor Zoltán polgármester
Hajzerné Oláh Ildikó alpolgármester
Támba Borbála
Lisovszki Tamás
Szitár Emese
Terdik Tibor
Buzák Zsolt képviselők

Tanácskozási joggal megjelent:  
Szentpéteri Szabolcs jegyző
70 fő állampolgár

Jegyzőkönyvvezető: 
Kopják Bettina köztisztviselő

Balogh Tibor polgármester:
Köszöntötte a megjelent képviselő-testület tagjait, valamint a közmeghallgatáson megjelent 
lakosokat. Megállapította, hogy a közmeghallgatás ülése határozatképes mivel a 7 fő testületi 
tagból 7 fő jelen van. Javasolta a meghívóban szereplő napirendi pont megtárgyalását, 
valamint 3, a meghívóban nem szereplő napirend megtárgyalását.

1./ Előterjesztés a HungarEat Kereskedelmi és Szolgáltató Kft kérelme tulajdonosi 
hozzájáruló nyilatkozat aláírására
Előadó: Csuka Tibor ügyvezető igazgató

A képviselő-testület a napirend megtárgyalását 7 igen szavazattal elfogadta.

2./ Előterjesztés Bogdány Petrol Kft. (4511 Nyírbogdány Gyártelep 929/1.) biztonsági 
elemzésének megvitatására
Előadó: Tóth Róbert Bogdány Petrol Kft képviseletében

A képviselő-testület a napirend megtárgyalását 7 igen szavazattal egyhangúan elfogadta.

3./ Tájékoztató Nyírbogdány Község Önkormányzat 2016. évben végzett tevékenységéről és a 
2017. évi elképzelésekről.
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester

A képviselő-testület a meghívóban szereplő napirend megtárgyalását 7 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadta.

4./ Előterjesztés a képviselő-testület feloszlatásáról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester

A képviselő-testület a napirend megtárgyalását 3 igen és 4 nem szavazattal nem fogadta el.
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Napirend (1. tsp.):
Előterjesztés a HungarEat Kereskedelmi és Szolgáltató Kft kérelme 
tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozat aláírására
Előadó: Csuka Tibor ügyvezető igazgató

Csuka Tibor:
Konzervüzemre pályázik az ipari parkban. A képviselő-testületet kéri, hogy tulajdonosi 
hozzájáruló nyilatkozatot hagyjanak jóvá neki. Ezt ma éjfélig kell feltölteni az MVH-ra.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nem a pályázó tulajdonában van a terület, ezért kell a tulajdonosi hozzájárulás.
Kérdés, hozzászólás van?
Aki egyetért a tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozat aláírásával, kézfelnyújtással jelezze.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

159/2016. (XI. 29.) határozata

HungarEat Kereskedelmi és Szolgáltató Kft kérelme tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozat 
aláírására

A Képviselő-testület:

HungarEat Kereskedelmi és Szolgáltató Kft kérelmét támogatja, engedélyezi a tulajdonosi 
hozzájáruló nyilatkozat aláírását.

Felelős: Balogh Tibor Zoltán polgármester
Határidő: azonnal

Nyírbogdány, 2016. november 29.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
        polgármester jegyző

Napirend (2. tsp.):
Előterjesztés Bogdány Petrol Kft. (4511 Nyírbogdány Gyártelep 929/1.) 
biztonsági elemzésének megvitatására
Előadó: Tóth Róbert Bogdány Petrol Kft képviseletében

Tóth Róbert:
Jogszabályváltozás történt. A 219/2011 Korm. rendelet alapján első küszöbű veszélyességi 
kategóriába kerültünk. Kell ehhez egy közmeghallgatás, hogy tájékoztassuk a lakosságot. 
Annyi a lényeg, hogy környezetre veszélyes anyagok is felhasználásra kerülnek. A cég 
elkészítette a belső biztonsági tervet, hogy eleget tegyen a jogszabályi előírásnak. Kétféle ISO 
rendszer auditálását is elvégeztük a legmagasabb szinten. Ha kérdése van valakinek, várom 
szívesen.
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Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Kérdés van-e? A tájékoztatás megtörtént.

Napirend (3. tsp.):
Tájékoztató Nyírbogdány Község Önkormányzat 2016. évben végzett 
tevékenységéről és a 2017. évi elképzelésekről.
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Tájékoztatom a megjelenteket, hogy a közmeghallgatásról hang- és videó felvétel is készül. A 
beszámolót követően közérdekű kérdéseket tehetnek fel, amelyre a közmeghallgatás végén, 
vagy 15 napon belül írásban válaszolok. A képviselő- testület 2016. évben eddig 20 
alkalommal ülésezett, 10 helyi rendeletet és 158 határozatot alkotott. Nyírbogdányban 
második ízben valósul meg az igazgatási szünet elrendelése. 
A képviselő-testület a költségvetés megalkotásakor döntött az éves fejlesztésekről, célok 
rangsorolásáról az alábbiak szerint: urnafal építése a községi temetőben.
A kerékpárút pályázat a település és a gyártelep között sajnos nem valósult meg. A megyei 
önkormányzat készítette el a pályázatot és hiányosan lett beadva.
Új telephely kialakítását terveztük infrastruktúra kiépítésével. A településen elég komoly 
járműpark van, eszközeink, amelyeket mindenképpen fedett helyen kellene tárolni. 
Javasoltam, hogy az ipari parkban egy 1 hektáros területet kerítsünk be és ott kerüljön 
megépítésre egy telephely.
A Kőrösi u. 2. szám alatti ingatlant megvásárolta az önkormányzat. A polgárőr egyesület és az 
önkéntes tűzoltó egyesület kapott 1-1 iroda és garázs használatát határozatlan időre. Sajnos a 
Bakó-féle ingatlan megvásárlását nem támogatta a testület, oda parkolót akartunk kialakítani.
A volt GESZ épület rekonstrukcióját célul tűztük ki, sajnos erre nem volt pályázati lehetőség 
idén. Pályázati lehetőséget várunk, ha nincs akkor, önerőből is lehetne, ha két év alatt is, mert 
most van az önkormányzatnak bevétele.
A községi piactér kialakítására pályázat lett beadva. Ez a Kéki utcán lenne a volt tejbolt 
résznél. Terveztük a Kossuth utcán lévő buszmegálló környékén a csapadékvíz elvezetését, 
járdák rendbetételét, a településen az utcák mart aszfalttal való ellátását. Az elkerülő út 
javítása megtörtént. Tűzoltó szertár felújítására nem volt pályázat. Együttműködési 
megállapodást kötöttünk a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Önkormányzattal. A 
polgármester ellen hűtlen kezelés bűntette miatt eljárás folyik.  Május 1-i rendezvényre a 
Képviselő-testület 500.000.-Ft-ot biztosított. Döntött a Képviselő-testület a GESZ épületnél a 
távközlési fém torony eladásáról. A gyártelepi temető harangláb munkálatai befejeződtek. A 
Képviselő-testület döntött a Fő u. 4. sz. alatt jegyzői szolgálati lakás felújításáról. Aktuális 
községgazdálkodási feladatok, temetőben szerszámtartók kihelyezése, ennek őrzésére kamerát 
szereltek fel. Virágos Magyarországért mozgalom eredményeképpen oklevelet kaptunk, a 
segítséget Sinka Zoltánnak köszönhetjük. Felállításra került a község főterén a karácsonyfa, 
Adventi koszorú, idén Tóth József ajánlotta fel a fát, Fegyver Tamás segítségünkre volt, 
Orosz István a gépet biztosította, a két karbantartó közreműködött és közfoglalkoztatottak 
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díszítették. A Képviselő-testület döntött az egyházak és civil szervezetek támogatásáról, ha 
nyer a pályázatuk 5 millió forint támogatást kapnak az önkormányzattól. 
2016. évben Nyírbogdány Község Önkormányzata és a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei 
Kormányhivatal Nyíregyházi Járási Hivatal között létrejött hatósági szerződés alapján 51 fő 
közfoglalkoztatott dolgozik, ebből 16 fő száraztésztagyártó képzésen, 2 fő közfoglalkoztatási 
szervező képzésen vett részt. A programok keretén belül munka-és védőruházat, valamint kis 
értékű tárgyi eszközök kerültek megvásárlásra.
A Nemzeti Szabadidős - Egészség Sportpark programban való részvételhez pályázatot 
nyújtottunk be, ha nyer a pályázat 2 db C típusú sportpark kerül megépítésre, az egyik a 
gyártelepen a másik, pedig a faluban.
2017. január 01-től az ASP rendszer bevezetésre kerül, az önkormányzat ennek kiépítésére 6 
millió forint támogatást nyert. 
Megkérem Angyalosy Zsoltot, tájékoztassa a lakosságot a népkonyhával kapcsolatban.

Angyalosy Zsolt:
Egy olyan szolgáltatást tudtunk elérni, hogy a népkonyha egy alkalmi ételosztást jelent. 
Nyírbogdány összesen 450 főre kapott támogatást, ebből 100 adag a gyártelep 350 adag pedig 
a falu. Ez teljesen ingyenes, teljesen anonim. Ez az étel nem helyettesíti a főétkezést, 660 
kalóriát nem meghaladó energiatartalmú. Nem nagy adag, 3-3,5 dl. Egy embernek csak egyet 
adhatunk egyszerre, ha többször áll sorba, akkor többször kap. Jogszabály úgy rendelkezik, 
hogy csak eldobható egyszer használatos edénybe lehet adni. Ha valaki hoz magával edényt, 
nekünk is sokkal egyszerűbb és gyorsabb. 48 ember fél be az étkező helységbe egyszerre. 
December 1-től indul, első nap babgulyás lesz.

Horváth József:
Ott leszek.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A közfoglalkoztatottaknak 2 műszak lesz, ha a hó esni fog. A közterületek takarítása így 
megoldott lesz.

Tóth György:
Esős nap 800 Ft. Nem éri meg elvállalni a munkát, más településen ilyen nincs.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Kormányrendelet van erre vonatkozóan.

Tóth György:
Székelyben ilyen nincs.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Ott van fólia, erdő, ahol tudnak dolgozni az emberek.

Tóth György:
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Egyszer voltunk bent 60-70-en, mégse volt ez.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Van esőkabát, gumicsizma, de senki nem akar esőben dolgozni. Sokan el se olvassák a 
munkaköri leírást, fegyelmi dolog is volt már ebből.

Tóth György:
10 km-t kell biciklizni a munkaterületre, holott van 2 autó is.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Más településre is ez a jellemző.

Tóth Györgyné:
Egy csapat bent marad, a többit hazaküldik.

Tóth György:
Ezért nem érdemes dolgozni, választás előtt te sem így beszélsz.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Szigorú előírások vannak.

Tóth Györgyné:
Szégyellhetné magát Polgármester Úr.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Vannak munkairányítók.

Tóth Györgyné:
Az 5ezer forintos csomagot családok vagy ingatlanok kapják?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Családok.

Lisovszki Tamás:
Nem értem az esősnapot. Ha esik a hó, akkor mi van?

Tóth Ernő:
A gumicsizmáról, esőkabátról nem tudunk semmit.
Tóth Györgyné:
Akkor menjen mindenki haza, ne maradjon senki.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Vannak gép karbantartási feladatok.
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Tóth György:
Jó lesz a két műszak, lesz délutáni pótlék is.

Lisovszki Tamás:
Még mindig nem tudom. Ki dönti el, hogy ki dolgozik és ki megy haza?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Munkairányítók.

Lisovszki Tamás:
Munkaszervezés kérdése.

Szabados Ildikó:
A csajoktól hallom, hogy esőben nem jelentkezik senki, hogy dolgozhasson, mindenki megy 
haza.

Tóth Györgyné:
A nyalisok maradnak.

Horváth József:
Sipos Imre diszkriminációt alkalmazott, miért nem lett elengedve? Azt mondta, hogy a 
cigányokkal nem dolgozik.

Tóth György:
A nők előtt hogy beszélhet így Sipos Imre.

Lisovszki Sándor:
A közfoglalkoztatás lassan meg fog szűnni. Ki kellene találni az önkormányzatnak valamit 
helyette. Fóliában sokan dolgoznak például más településeken. Vannak előrelátó 
polgármesterek, települések.

Angyalosy Zsolt:
Annak vannak járulékai.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Van ilyen, úgy hívják, hogy START közmunkaprogram. Olyan papírmunka van vele, 
szakembert igényel. Ennek foglalkoztatására nem ad az állam bért. Az emberek a saját 
kertjeiket nem művelik. Az elkerülő útra kiküldtem az embereket, hogy a sövényből vágják ki 
az akác kinövéseket és kivágták az összeset, nem foglalkoztak vele mit mondtam nekik. 5-6 
asszony van, aki érti a munkáját. Sok még a tiszta területet se tudja rendesen megkapálni.

Tóth György:
Ugyanaz a 6 ember van behívva évek óta, jó hogy csak ők tudják.



386

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A START-tal nagyon sok a munka. Arra reagálva, hogy nincs munka: a munkaügyi 
központon keresztül ki vannak közvetítve emberek akár vállalkozókhoz is.

Tóth Gyuláné:
A szelektív hulladékos autó nem jár az Új és Vasvári utcán.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Minden hónapban csak egyszer jár.

Szitár Emese:
Hányszor lett ez jelezve? Ott dolgozom, én ülök a vonal másik végén. Fogom jelezni.

Molnár Lászlóné:
A futókört miért nem támogatták? A képviselő-testület miért nem oszlatja fel magát, attól fél, 
hogy nem választják újra? Mondjon le a testület a tiszteletdíjáról. Miben segíti a falut, miben 
nyilvánul meg a munkájuk?

Baranyai Györgyné:
A környéken valaki műanyag flakonokat éget, mikor lesz ez megoldva?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nyírbogdánynak van tűzgyújtásról szóló rendelete. Hétfőtől péntekig, 7 órától 20 óráig lehet 
égetni. 

Fegyver Tamás:
Ha van bejelentés, 200 ezer forinttól 5 millió forintig terjedhet ki a bírság összege. A 
kéményekbe szűrőbetétet fognak elhelyezni, amit cserélni fognak, és ha lesz benne cián 
származék, komoly büntetésre lehet számítani.

Tóth Kálmán:
Mennyit kell még várni a járdára? 12 év nem volt elég. Minek a május 1.? A csomag sokkal 
jobb lenne. Fát miért nem kaphatok, csak akkor, ha befizetem a pénztárba?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Volt pályázat, de nem nyert. Mennyire használják a járdát?

Tóth Kálmán:
Használnánk.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Járok arra, senki nem a járdán megy. A rászorultságot rendelet szabályozza. Aki megfelel, az 
kap. A kérelmet a lakos adja be az ügyfélszolgálaton, a szociális bizottság dönt.
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Tóth Kálmán:
A vásárlási utalványról magától nem hallottunk.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Erről beszéltem eddig.

Tóth Kálmán:
A képviselő-testülettől hallottam. Május 1.-én miben részesülök? A választáskor kaptunk 
hurkát, kolbászt, azóta semmit.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A roma Nemzetiségi Önkormányzat főz mindig. Kritikát megfogalmazni tudtok. Munka 
nélkül pénzt, tüzelőt, csomagot. Régen családi pótlék munkaviszony után járt. Sok cég hirdet 
állásokat a Dunántúlon.

Tóth Kálmán:
Nem tudok elmenni dolgozni, beteg a feleségem.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Testületi ülésen volt, hogy rendezvény vagy csomag. Felvetettem.

Tóth Kálmán:
Le vagyunk nézve.

Horváth József:
Vannak olyan önkormányzatok például Székely, ahol adnak segítséget. Ha nincs valakinek 
fája, 5 perc után viszik neki. Sok betegségem van, előfordulhat velem, hogy segítségre 
szorulok és nem lehet az önkormányzathoz fordulni.

Márton Klára:
Égetéssel kapcsolatban lenne kérdésem. Munka mellett mikor lehet égetni?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Hétköznap 20 óráig.

Márton Klára:
A falu végén a járda fontos lenne és a Kéki u. 28. szám alatti buszmegállónál lehetne egy 
betonplacc. Ott állunk a vízben.
Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Volt róla szó testületi ülésen. A piactér létesítésekor az árkot le kell fedni és buszmegálló is 
kihelyezésre fog kerülni.

Tóth Györgyné:
A disznót mikor kapjuk meg?
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Tóth Kálmán:
Felhívtam Hegedüs Zsuzsát, meg se volt pályázva.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A Roma Nemzetiségi Önkormányzat pályázta meg.

Molnár Lászlóné:
Lehet javaslatot tenni? Itt olyan drága minden, Nyíregyházán többet lehetne venni belőle.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Erről a testület fog dönteni.

Csoma Lászlóné:
Petőfi utcán a csapadékvíz elvezetés? A másik oldalon van az árok, de semmit nem ér, a 
járdán áll a víz, nem lehet használni. A Fő utcán se lehet használni a járdát, mert fák lógnak 
be, meg hepehupás. Az orvosi rendelést fel lehetne cserélni. A Gyártelepen lenne egy délelőtt 
és a faluban meg egy délután. Az ellátatlanoknak van-e valamilyen támogatás?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nincs támogatás. A Petőfi utcán nincs útalap, teljes felújítással lehetne megoldani. Annak 
idején mikor építették, egy lejtést adtak neki, szélesíteni se lehet az utat, keskeny. Belvizes 
ház mindig vizes lesz, az az is marad.

Tóth Györgyné:
Az ajtó, ablak? Mikor derül ki, hogy eladó vagy sem? Beesik a hó az ablakon.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Testületi ülésen lesz róla szó.

Tóth Vince:
Véget kellene vetni a becsmérlésnek. A temetkezési vállalkozó sok hibát követ el. Engem 
hibáztatnak, hogy nem jó a hűtő, hangosítás. Behajtási díjat nem fizetnek be, valamilyen 
szankciót alkalmazni kellene. Egy esetet elmondok: Egy személy elhunyt szerdán, majd a 
következő kedden volt a temetés. Hétfőn odaállítanak, hogy ma van temetés. Meghozták az 
elhunytat, felravatalozták, amikor megérezték, azonnal le kellett zárni. A vállalkozónak kutya 
kötelessége 5 napon belül elvégezni a munkát. Személyem ellen és a hivatal ellen is vannak 
támadások. Szeretném, ha ezt tudnák a lakosok.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Köszönjük a tájékoztatást. A temetkezésért a temetkezési vállalkozó felel. Mi nem 
temettetünk, nincs hivatalos engedélyünk. Csak kifejezetten a vállalkozó temethet. Ha gondja 
van a temetkezési vállalkozóval beszélje meg. A temető rendelet fent van a 
www.nyirbogdany.hu–n, meg lehet nézni. Többen kérdezték, hogy a síron körbe lehet-e 
térkövezni. Ott van a rendeletben a sírok mérete.
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Tóth Györgyné:
Tavaly leszedték az árvácskát.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Én nem hallottam erről.

Tóth Vince:
Hozzám se jött senki szólni. Ha Jegyző Úr engedélyt ad, akkor lehet térkövezni.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Mindenki a temetkezési vállalkozónál reklamáljon.

Lisovszki Sándor:
A környéken gumit éget valaki, ezt ki kellene vizsgálni. A csomag szerintem egy gesztus, 
nem az a lényeg, hogy mi van benne. A közpénzzel a helyi vállalkozót kell támogatni.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Erre van hatóság, jelezni kell. Felelősséget senki nem akar vállalni, csak név nélkül 
bejelenteni. Az önkormányzat számláján 103 millió forint van. Ez adókból és egyéb 
bevételekből áll. A pályázatok, mivel hátrányos helyzetű település vagyunk, legtöbbször 100 
%-os támogatottságú. Nagyon fontos a GESZ épület, le kellene bontani és helyére újat 
építeni.

Tóth Kálmán:
Ha lebontják, a használt anyagokat el kell adni a szegényeknek.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A járdák felújítását már nem lehet elodázni. A Fő, Kéki utcára nem szabad költeni, újat kell 
készíteni, majd a képviselő-testület eldönti, hol kezdjünk neki.

Tóth György:
Bukkanó kellene az Új utcára, hogy lassabban menjenek az autók.

Terdik Tibor:
Ki hajt gyorsan? Én szoktam látni, gyakran járok arra.

Tóth Györgyné:
Sose láttalak.

Buzák Zsolt:
A csomag mindenkit érint. Élelmiszerre gondoltunk. Minden család kapjon egyformán.
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Tóth Györgyné:
Pénzben nem lehetne?

Buzák Zsolt:
Nem. Véleményem szerint a nyírbogdányi vállalkozót kell támogatni, amelyik ezt vállalja. 
Ettől tisztességesebbet nem lehetne kitalálni szerintem. Tartsuk a pénzt Nyírbogdányban. 
Feltétele, hogy állandó nyírbogdányi lakcímmel rendelkezzenek. A Petőfi utcára víznyelő 
akna kellene szerintem.

Angyalosy Zsolt:
Nekem, ha problémám van, szakembert hívok. Felmérné a falut, kifizetnétek és leírná, hogy 
hol mit kell csinálni. Ez a falu jól működik gazdaságilag, simán megtehetné és jó lenne. 
Teljesen egyszerű. Az egész falut fel kell méretni.

Buzák Zsolt:
Így van.

Tóth Kálmán:
Zsolti, te vállalkozó vagy? Rólad nem hallottunk még, csak azt, hogy letartóztattak 
kábítószerért. A telepen mi át lettünk verve. A Kőrösi u. 2. szám alatti ház kellett nekünk? 
Járdára nem jut, házra igen. Minek a Bakó-féle ház? Nekünk ez mitől jobb?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Lépjünk túl ezen. A közmeghallgatást bezárom.

k.m.f

         Balogh Tibor Zoltán Szentpéteri Szabolcs
              polgármester                                                                              jegyző
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Nyírbogdány Község Önkormányzata Képviselő – testületének 2016. november 29-i 
közmeghallgatásról

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E

a . ) T á r g y s o r o z a t

b . ) H a t á r o z a t a i :  159

T á r g y s o r o z a t

1./ Előterjesztés a HungarEat Kereskedelmi és Szolgáltató Kft kérelme tulajdonosi 
hozzájáruló nyilatkozat aláírására
Előadó: Csuka Tibor ügyvezető igazgató
(írásbeli előterjesztés alapján)

2./ Előterjesztés Bogdány Petrol Kft. (4511 Nyírbogdány Gyártelep 929/1.) biztonsági 
elemzésének megvitatására
Előadó: Tóth Róbert Bogdány Petrol Kft képviseletében

3./ Tájékoztató Nyírbogdány Község Önkormányzat 2016. évben végzett tevékenységéről és a 
2017. évi elképzelésekről.
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester

Nyírbogdány, 2016. november 29.

Balogh Tibor Zoltán
     polgármester 


